



成都温江皇冠假日酒店&成都温江温泉智选假日酒店

Crowne Plaza Chengdu Wenjiang, Holiday Inn Express Chengdu Wenjiang Hotspring

酒店群拥有608间客房，成都温江皇冠假日酒店458间客房，成都温江温泉智选假日酒店150间客房。设计时尚典雅，富含时代韵味的装潢布饰彰显高雅品味，令商务和休闲旅客倍感舒适方便。所有房间均配有平板电视，宽敞的布局空间，高速互联网更是覆盖到酒店的每一个角落，配合酒店闻名遐迩的款客之道，定能让下榻宾客都能拥有一个愉快惬意的旅程。

The Hotels Cluster has 608 rooms, Crowne Plaza Chengdu Wenjiang 458 rooms and Holiday Inn Express Chengdu Wenjiang Hotspring 150 rooms. The hotel's décor is stylish and elegant, with a rich modern style sense, showing elegant taste, so that both business and leisure travelers can feel comfortable and convenient. All rooms are equipped with LCD TVs and well laid out and spacious. Every corner of the hotel is covered with a high-speed internet signal. Combined with the hotel's renowned hospitality services, guests are sure to have a pleasant stay.



皇冠假日客房房型 KEY BRIEFING

房间名称 Room Type	数量 Quantity	面积 Area m ²
高级房 Standard Room	142	39
江景房 Standard Room River View	154	39
行政房 Standard Room Lounge Access	85	39
开放式套房 Junior Suite	70	54-61
豪华套房 1 Bedroom Suite	6	77
总统套房 Presidential Suite	1	231



智选假日客房房型 KEY BRIEFING

房间名称 Room Type	数量 Quantity	面积 Area m ²
高级房 Standard Room	132	28
开放式套房 1 King Suite	12	43
开放式亲子套房 1 King and 1 Bunk Bed Suite	6	43



加入 IHG® 优悦会，享更优房价。
Book with us and join IHG® ONE REWARDS.

蜀乐池温泉 SHULECHI HOT SPRING

蜀乐池天然温泉水采自地下2,050米地热源，46个泡池及2,000m²儿童戏水乐园。集温泉休闲、理疗SPA、康体游乐多种设施为一体，是小朋友们的娱乐天地，同时可满足成人泡汤及娱乐需求。让客人在体验暖汤魅力的同时，感受来自心灵深处的本源力量。

The hot spring water here is extracted from a heat source 2,050 meters underground, which include 46 pools and 2,000 square meters children’s water park. This place combines hot springs, spa treatment and recreational tourism into one. It is an entertainment world for children, and at the same time, it can satisfy the needs of adults to soak in the hot spring pool and entertainment. While feeling the charm of the hot springs, guests can also feel the power deeply from their own heart and soul.



成都温江皇冠假日酒店
Crowne Plaza Chengdu Wenjiang
成都温江温泉智选假日酒店
Holiday Inn Express Chengdu Wenjiang Hotspring
电话 T: (86) 28 8262 8888 传真 F: (86) 28 8261 9688
中国四川省成都市温江区凤凰北大街619号 邮编: 611130
No.619, North Phoenix Street, Wenjiang, Chengdu 611130,
Sichuan P.R. China

